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Vragen van het lid Agema (PVV) aan de Staatssecretaris van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over de TV-commercial van Sire: «XTC-facts» (ingezonden 
11 maart 2016). 

Vraag 1
Bent u bekend met de TV-commercial van Sire «XTC-facts»? 

Vraag 2
Denkt u echt dat jongeren na het kijken van dit filmpje zullen stoppen met het 
gebruiken van de harddrug XTC? Zo ja, waarom? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat in deze commercial het beeld wordt geschetst dat het 
gebruik van de harddrug XTC kan en mag, zolang het maar eerst wordt 
getest? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Denkt u niet dat dit filmpje eerder bijdraagt aan het beeld wat al onder de 
jeugd heerst, dat het gebruik van harddrugs zoals XTC normaal is, in plaats 
van dat het jongeren afremt? 

Vraag 5
Vindt u het niet gek dat er in deze commercial gebruik wordt gemaakt van 
wel heel jonge jongeren? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 6
Zou het niet beter zijn om de jeugd het gebruiken van harddrugs te ontmoe-
digen door bijvoorbeeld schokkende beelden te laten zien van EHBO-posten 
op festivals? Waarom is er voor deze softe aanpak gekozen? 

Vraag 7
Hoeveel kost deze commercial?
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